

## Bestyrelsesmøde 20. november 2024.

### Referat

Tilstede: Thomas, Per, Jan, Lise, Vitus, Kasper, Annette (referent)

Afbud: Katrine, Dennis, Henrik

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.
2. Opfølgning på actions:
  - a. Oplæg til indkøb af klubbetøj til juniorer og træner /Dennis og Vitus  
Vitus sørger for, at der er indkøbt klubbetøj inden 15. december 2024.
  - b. Sætte datoer på årshjulsaktiviteter og navne
    - i. Klubbesøg, Vitus/Jan  
Vitus forhører sig hos Skorstenen om mulighed for klubbetur dertil søndag d. 15. december  
Jan undersøger mulighed for klubbetur til Slangerup i 2025
    - ii. Klubaftener, Dennis og Lise  
Klubaften med Sirius-veteran torsdag d. 23. januar 2025
    - iii. Indkøb af Moonboard. Thomas: i proces, det forventes at ske i starten af 2025.
    - iv. Retningslinjer for støtte til konkurrencer reguleres. Er gjort.
3. Status på juniorhold og børnehold
  - a. Juniorhold /Vitus
    - i. Vitus og Kasper vil gerne arbejde på at få flere aktiviteter sat i gang for hele juniorholdet udover den ugentlige træning sat i gang.
    - ii. Venteliste, Dennis arbejder på et ventelistesystem til klubmodul
  - b. Børnetræner /Annette
    - i. Venteliste, se pkt. 3.a.ii
    - ii. Martin (træner) stopper pr. 31. december 2024. Vitus træder til som træner fra mandag d. 25.11.24.
4. Status på væg /Per
  - a. Udendørs  
Både Force Instituttet og Unisport har undersøgt og godkendt væggen – igen.
  - b. Indendørs  
Vi afventer godkendelse af indendørsvæggen som 'offentlig tilgængelig forlystelse'.

Per formulerer en tilføjelse til hjemmesiden om den enkelte klatrers forsikringsforhold ved klatring i PLØKS

Mht. ombygning er der stadig forhold der skal undersøges:

- Hvad gælder omkring brand?
- Skal hele væggen eller kun de ombyggede områder godkendes efter nye regler?

Inden disse forhold er belyst, kan vi ikke påbegynde ombygning.

5. Generalforsamling – fastsættelse af dato og indhold.

Onsdag d. 19. februar kl. 18:30 – 21:30

Indhold udover standardindhold:

- Status på ombygning
- At få professionelle rutebyggere til at bygge nogle nye ruter indimellem/jævnligt

6. Kort status fra sikkerhedsudvalget. Jan/Henrik/Dennis

Jan gav en kort redegørelse for, hvad sikkerhedsudvalget arbejder med.

7. Behov for nye initiativer/aktiviteter?

- Voksentræning
- Forslag: Ekstraordinær aktivitet for juniorer med trænere i 2025, Per og Annette taler med Sune og Michael

8. Gensidig orientering

9. Næste møde

Tirsdag d. 14. januar kl. 18 – 21 hos Lise Ved Skovgærdet 50a 2750 Ballerup